
f Z OBČINSKEGA SINDIKALNEGA SVETA

Skromna razprava o prenovi sindikata
Prvi del sejc občinskega sindikalnega sveta, ki je bila 6.

aprila, jc potekala v znamcnju volilnih opravil. Z oziro-
ma na že prejšnji seji obnovljcno informacijo o tem, da
dosedanji predsednik Igor Vidrih odhaja na novo dolž-
nosl v združeno delo; so člani sveta soglasno sprejcli
njegovo razrešitev. Na predlog odbora za organiziranost.
kadrc in usposabljanje pa so za novega predsednika
izvolili Rudija Zupanca. Od 36 prisotnih članov (od
skupno 65) je zanj glasovalo 34 - z večmo glasov pa jc bil
za novcga člana svela izvoljcn tudi Miloš Kregar iz DO

Rudi Zupanc — novi
predsednik OS ZSS

Rudi Zupanc - les-
ni tehnik - zaposlen
na področju splošnih
gospodarskih zadev
v GP Grosuplje
TOZD Splošne grad-
nje, že vrsto let deluje
v organizacijah ZSS
tako na občinskem,
mestnem in republi-
škem nivoju. Je član
občinskega sindikal-
nega sveta in predsed-
nik Odbora za organi-
ziranost, kadre in
usposabljanje.

Ilirijc-Vedrog. Ob tej priložnosli so sc Igorju Vidrihu za
uspešno delo zahvalili tako predstavniki svcta kot tudi
občinske skupščinc in družbenopolitičnih organizacij.

Več razprave jc bilo pričakovati ob osrednji vsebinski
točki - Tezah za prenovo sindikata, gadivu, ki jc že lep
čas v razpravi mcd članstvom. Odziv je zclo slab. saj so le
4 sindikalne organizacije od skupno 178 posredovalc
svoja stališča. pri čcmer gre izpostaviti osnovno organiza-
cijo Zavoda za slepo in slabovidno mladino. kjer so
gradivo res skrbno proučili. In čcprav so bili člani pred-
hodno pozvani. da na sami seji posredujejo mnenja iz
osnovnih organizacij za katere so bodisi zadolženi odnos-
no iz katerih izhajajo, razprave ni bilo veliko. Res je
javna razprava podaljšana in sicer do 15. maja kar pome-
ni, da je časa še dovolj, vcndar ob takšnem pristopu kot
je dosedaj, si ne gre obctati vcliko.

Odprtih vprašanj in dilcm je v tezah, ki jih scdaj
ocenjujejo kot premalo strateško usmerjene predvsem
z vidika metod in načina deia ter organiziranja sindika-
tov, še vednoprecej. To pa pomcni. da jihje moč prescči
in doreči lc skozi razpravo v slehcrni osnovni organizaci-
ji. torej dejansko lc prcko članstva. Ali so sindikati šc
oziroma bodo ostaii družbenopolitična organizacija, ali
se bo sindikat tudi v prihodnje ukvarjal z vscmi vprašanji
te družbe. ali bo Zvcza sindikatov dejansko zveza sindi-
katov po dejavnostih, ali bo enovita kot potrjujc sedanja
praksa pod tem imenom, kako bo opredeljcno članstvo
in kako financiranje. je ali se bodo tudi v prihodnjc
sindikati solidalizirali z drugimi društvcno političnimi
organizacijami. ali bodo resnična organizacija dclav-
ccv.. ., je lc nekaj vsebinsko najpomembncjših tez. Ob-
činski sindikalni svet se je odločil, da pridobi kar največ
stališč in mnenj v tem na posvetih, ki jih jc po skupninah
sklical za vse predsednike vseh osnovnih organizacij šc
v tem mesecu.


